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ПРОДУКТЫ / МАШИНЫ
Magic? No, technology

Known by few, but admired by many. For more than three thousand years the art of glass making has been a dream, a form of imagination, a
treasured secret. A transparent vision of life from one of the most precious gifts of nature. 
Glass is a form of life. It is remarkable, flexible and can be transformed a thousand times over. A material that keeps on living.

An art where our ambitions can be explored, a prestigious form of design, an object of desire that is constantly challenged by architects and designers,
or simply by those who dream of a world of its light and reflections. Glass in all shapes and sizes, cut, painted, sandblasted, laminated, matched, glued
and combined with other materials and then finally folded, bent and modelled as required in any way possible, or even impossible. Glass making as
known by a small selection of European master craftsmen.
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Адресный материал, который Вы распечатали, является авторским правом и принадлежит Компании или третьему лицу ее
Маркетинговой Службы, и все права сохранены. Любой Пользователь, который получает доступ к такому материалу, может делать
это только в целях личного пользования, и использование такого материала представляет исключительный риск для
Пользователя. Перераспределение или другая коммерческая эксплуатация такого адресного материала запрещены. Где такой
адресный материал обеспечен третьим лицом, каждый Пользователь согласен соблюдать и быть связанным с определенными
условиями использования, относящимися к такому материалу новостей. Glass Global не представляет и не подтверждает точность
или надежность любой информации, содержащейся на любых адресных или внешних веб-сайтах, упомянутых в этой распечатке.
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